



ປະກາດ

ສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາ ປະຖົມສຶກສາ ຊຽງຮາຍ ເຂດ 4

ເລື່ອງ : ການສະແດງເຈດຈຳນົງສຸດຈະລິດເສີມສ້າງຄຸນນະທຳ ແລະ ຄວາມໂປ່ງໃສໃນການບໍລິຫານ

ຕາມທີ່ຄະນະລັດຖະມົນຕີໃຫ້ຄວາມເຫັນຊອບຢຸດທະສາດ ວ່າດ້ວຍການປ້ອງກັນ ແລະ ປາບປາມ ການສໍ້ໂກງໄລຍະທີ 3 (ພສ 2560 - ພສ 2564) ເມື່ອວັນທີ 11 ຕຸລາ 2559 ແລະ ຄວາມເຫັນຊອບໃຫ້ໜ່ວຍງານພາກລັດແບ່ງແນວທາງແລະມາດຕະການ ຕາມຢຸດທະສາດ ວ່າດ້ວຍການປ້ອງກັນ ແລະ ປາບປາມການສໍ້ໂກງໄລຍະທີ 3 (ພສ 2560 - ພສ 2564) ສູ່ການປະຕິບັດ ຕາມແຜນງານໃຫ້ມີສ່ວນຮ່ວມໃນທຸກພາກສ່ວນແລະປ້ອງກັນປາບປາມການ ສໍ້ໂກງແລະການກະທຳທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງທີ່ກຳນົດໄວ້ວ່າ “ ປະເທດໄທໃສສະອາດ ໄທທັງຊາດຕ້ານການ ສໍ້ໂກງ (zero Tolerance & clean Thailand) “ຮ່ວມການຕໍ່ຕ້ານແລະພ້ອມທີ່ຈະຮັບການ ຕິດຕາມກວດສອບການປະຕິບັດງານຕາມເຈດຈຳນົງທີ່ໄດ້ສະແດງໄວ້ຢ່າງຈິງໃຈ ພ້ອມທັງ ພະນັກງານໃນໜ່ວຍງານແລະຜູ້ທີ່ໄດ້ຜົນປະໂຫຍດ ສ່ວນໄດ້ສ່ວນເສຍ ຫຼືສະທາລະນະຊົນ ພາຍນອກ ໜ່ວຍງານ

ສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາປະຖົມສຶກສາຊຽງຮາຍ ເຂດ 4 ຂໍປະກາດເຈດຈຳນົງ ວ່າຈະເປັນແບບຢ່າງທີ່ດີໃນການບໍລິຫານງານ ພ້ອມສົ່ງເສີມສະໜັບສະໜູນໃຫ້ພະນັກງານ ຄູ່ແລະບຸກຄະລະກອນທັງການສຶກສາໃນສັງກັດທຸກຄົນ ປະຕິບັດງານດ້ວຍຄວາມຊື່ສັດ ສຸດຈະລິດ ໂປ່ງໃສ ອິດຫຼັກຄຸນນະທຳ ປາສາຈາກການສໍ້ໂກງ ເພື່ອເຊື່ອມສ້າງຄຸນນະທຳ ຈາລິຍະ ທຳ ແລະ ຄວາມໂປ່ງໃສໃນການບໍລິຫານງານຂອງສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາປະຖົມສຶກ ສາຊຽງຮາຍເຂດ 4 ໃຫ້ບັນລຸຕາມຈຸດປະສົງ ອັນຈະກໍ່ໃຫ້ເກີດປະໂຫຍດສູງສຸດ ຕໍ່ປະເທດຊາດ ແລະປະຊາຊົນ ໂດຍກຳນົດແນວທາງໃຫ້ປະຕິບັດດັ່ງນີ້.

1. ດ້ານຄວາມໂປ່ງໃສ: ຈະບໍລິຫານງານດ້ວຍຄວາມຖືກຕ້ອງ ຢຸດຕິທຳ ກວດສອບ ໄດ້ປະຊາ ຊົນສາມາດ ເຂົ້າເຖິງຂໍ້ມູນຂ່າວສານຂອງອົງກອນ ຫຼື ພ້ອມເປີດໂອກາດໃຫ້ມີສ່ວນໄດ້ ສ່ວນເສຍທາງຈາກພາຍໃນແລະພາຍນອກ ໜ່ວຍງານສາມາດເຂົ້າເຖິງຂໍ້ມູນດ້ວຍວິທີຕ່າງໆ ໄດ້ຫຼາກຫຼາຍຊ່ອງທາງ ການດຳເນີນການຈັດຊື້ຈັດຈ້າງສົ່ງເສີມໃຫ້ເກີດຄວາມໂປ່ງໃສໃນທຸກຂັ້ນ ຕອນ ເປີດໂອກາດໃຫ້ພາກເອກະຊົນ ພາກປະຊາສັງຄົມແລະພາກປະຊາຊົນເຂົ້າມາມີສ່ວນ ຮ່ວມໃນການ ກວດສອບການປະຕິບັດງານ ໂດຍເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂ່າວສານໃນການດຳເນີນ ກິດຈະກຳທຸກຮູບແບບ.
2. ມີຄວາມພ້ອມຮັບຜິດ ມີເຈດຈຳນົງສຸດຈະລິດໃນການບໍລິຫານງານແລະພ້ອມທີ່ ຈະຮັບຜິດໃນການເຮັດວຽກແລະການບໍລິຫານງານ ເມື່ອເກີດຄວາມຜິດພາດ ເພື່ອສ້າງຄວາມ ເຊື່ອໝັ້ນແກ່ສັງຄົມ ການເດີນເຄື່ອນໜ່ວຍງານຈະເປັນໄປຢ່າງມີຄຸນນະທຳແລະທຳມາພິບານ.
3. ດ້ານຄວາມປອດຈາກການສໍ້ໂກງໃນການປະຕິບັດງານ ມີເຈດຈຳນົງສຸດຈະລິດ ທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ໜ່ວຍງານປາສະຈາກການສໍ້ໂກງ ໃນເຊີງນະໂຍບາຍແລະການສໍ້ໂກງຕໍ່ໜ້າທີ່ ໂດຍບໍ່ໃຊ້ຕ່າງແໜ່ງໜ້າທີ່ໃນການເອື້ອປະໂຫຍດ ຫຼື ຮຽກຮັບປະໂຫຍດ.
4. ດ້ານວັດທະນະທຳຄຸນນະທຳໃນອົງກອນບໍລິຫານງານແລະປະຕິບັດງານຕາມຫຼັກ ທຳມະພິບານ ໂດຍມຸ່ງຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການຂອງປະຊາຊົນ ດ້ານ ການບໍລິການທີ່ ວ່ອງໄວ ຖືກຕ້ອງສະເໝີພາບ ໂປ່ງໃສແລະເປັນທ່ຳ ບໍ່ທົນຕໍ່ການສໍ້ໂກງທັງປວງມີຄວາມລະອາຍ ແລະຍານກົວການສໍ້ໂກງ ຮ່ວມທັງການດຳເນີນ ເພື່ອປ້ອງກັນຜົນປະໂຫຍດທັບຊ້ອນ.

5. ດ້ານຄຸນນະທຳການເຮັດວຽກໃນໜ່ວຍງານ ບູກຜັງຄ່ານິຍົມແລະທັດສະນະຄະຕິ ໃຫ້ບຸກຄະລະກອນມຸ່ງເນັ້ນຜົນປະໂຫຍດສ່ວນລວມ ສ້າງຄວາມຮູ້ ຄວາມເຂົ້າໃຈ ຍືດຫຼັກຄຸນນະ ທຳແລະຈາລຶຍະທຳນຳຫຼັກບັດຊະຍາເສດຖະກິດພໍ່ພຽງມານຳໃຊ້ໃນການບໍລິຫານງານການ ດຳເນີນຊີວິດແລະການປະຕິບັດງານ ຍືດຫຼັກຄຸນນະທຳໃນການບໍລິຫານງານ.

6. ດ້ານການສື່ສານພາຍໃນໜ່ວຍງານ ສົ່ງເສີມແລະພັດທະນາການສື່ສານໂດຍນຳ ເທັກໂນໂລຢີທັນສະໄໝມາປັບໃຊ້ໃນການປະຊາສຳພັນໃຫ້ປະຊາຊົນແລະພະນັກງານ ໃນສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາ ປະຖົມສຶກສາ ຊຽງຮາຍ ເຂດ 4 ເຂົ້າເຖິງຂໍ້ມູນຂ່າວສານ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງໄດ້ໂດຍເປີດເຜີຍວ່າງໄວຖືກຕ້ອງແລະປະຊາສຳພັນໃຫ້ປະຊາຊົນແຈ້ງຂໍ້ມູນ ຂ່າວສານເບາະແສການສ່ຳໂກງ ຮ້ອງຮຽນ, ຮ້ອງທຸກເຖິງໜ່ວຍງານຜ່ານຫຼາຍຊ່ອງທາງ.

ຈຶ່ງປະກາດໃຫ້ຮູ້ທົ່ວເຖິງກັນ.

ປະກາດນະວັນທີ 20 ມັງກອນ ພສ 2564



(ທ່ານ ວິດ ສີວະລົມ)

ຜູ້ອຳນວຍການສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາປະຖົມສຶກສາຊຽງຮາຍເຂດ 4